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Odpowiadając na prośbę informuję iż wydział nie wnosi uwag do otrzymanej Strategii 
Rozwoju Miasta Pabianice na lata 2016-2022, poza uwagą iż jeśli strategia jest na 2016-2022 
to na stronie 61 Pkt.4.4 Gospodarka odpadami, wzmianka o systemie gospodarowania 
odpadami nie powinna kończyć się na 31.12.2014 r.  
Rozumiem, że 2014 przyjęto jako rok bazowy, ale winien tam być jeszcze w takim razie 
zapis, że zgodnie z przyjętą zasadą miasto ogłasza przetargi w celu zapewnienia ciągłego i 
sprawnego funkcjonowania systemu gospodarowania odpadami. Bo w tej chwili wygląda to 
tak, jakbyśmy w grudniu 2014 przestali odbierać odpady.  
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